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OBČINA CERKNO 

OBČINSKI SVET 

 

 www.cerkno.si, e: obcina@cerkno.si 

 Bevkova ulica 9, 5282 Cerkno 

 t: 05 373 46 40, f: 05 373 46 49 

 

 

Z A P I S N I K 
 

38. redne seje Občinskega sveta Občine Cerkno, 

ki je bila v četrtek, 13.10.2022 ob 18. uri, v sejni sobi Občine Cerkno. 
 

 

PRISOTNI ČLANI OBČINSKEGA SVETA: ga.Urška Lahajnar Ubajiogu, g.Rok Obid, g.Silvo 

Jeram, g.Marko Čadež, ga. Jerca Prezelj, ga.Jožica Rihtaršič, g.Stanko Močnik, g.Nikolaj Ozebek, 

ga.Mojca Mavri, ga.Antonija Dakskobler g.Andraž Drešček in g.Jurij Kavčič 

ODSOTNI:  ga.Branka Florjančič ga.Adrijana Mavri g.Aleš Zajc , g.Domen Uršič, 

PREDSTAVNIKI OBČINSKE UPRAVE IN POROČEVALCI: strokovne službe občine: ga. Katja 

Lapanja (preko video konference)  

OSTALI PRISOTNI:  LTO Laufar Cerkno – g.Gregor Novaković, direktor, g. Bojan Režun 

NOVINARJI:  / 

 

Za sejo je bil predlagan naslednji  d n e v n i   r e d : 

1. Ugotovitev sklepčnosti in določitev dnevnega reda 

2. Sprejem zapisnika in sklepov, sprejetih na 37. seji občinskega sveta dne 26. 9. 2022 ter 

poročilo o realizaciji sklepov 

3. Sklep o delni povrnitvi stroškov volilne kampanje za lokalne volitve v Občini Cerkno v letu 

2022 

4. Odlok o spremembah in dopolnitvah Odloka o ustanovitvi zavoda kot lokalne turistične 

organizacije Občine Cerkno – druga obravnava 

5. Volitve elektorja – predstavnika v volilno telo za volitve člana Državnega sveta in kandidata za 

člana Državnega sveta 

6. Spremembe in dopolnitve Pravil za izvolitev predstavnikov v volilno telo za volitve člana 

Državnega sveta ter za določitev kandidata za člana Državnega sveta 

7. Pobude in vprašanja svetnikov 

 
 

 Ad 1.: Ugotovitev sklepčnosti in določitev dnevnega reda 

 

Župan Gašper Uršič je pozdravil vse prisotne ter preveril prisotnost članov občinskega sveta. 

Ugotovil je, da je občinski svet sklepčen ter prebral predlog dnevnega reda.  

 

Župan Gašper Uršič je predlagal glasovanje k točki dnevnega reda. 

 

Sprejet je bil SKLEP: 

Občinski svet je potrdil dnevni red občinske seje.  

                                                                                                      (11 glasov ZA) 
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Ad 2.:  Sprejem zapisnika in sklepov, sprejetih na 37. seji občinskega sveta dne 26. 9. 2022 ter 

poročilo o realizaciji sklepov 

 

Župan Gašper Uršič je pojasnil, da zapisnik zadnje seje, zaradi bolniške odsotnosti še ni pripravljen 

zato se točka dnevnega reda umakne. 

                               

 

Ad 3.:   Sklep o delni povrnitvi stroškov volilne kampanje za lokalne volitve v Občini Cerkno v 

letu 2022 

 

Župan Gašper Uršič je predstavil točko dnevnega reda ter povedal, da se stroški glede na zadnje 

volitve niso spremenili. Zaključil je točko dnevnega reda ter predlagal glasovanje. 

 

Občinski svet Občine Cerkno je potrdil Sklep o delni povrnitvi stroškov volilne kampanje za 

lokalne volitve v Občini Cerkno v letu 2022.                               

(11 glasov ZA) 

 

Ad 4.:  Odlok o spremembah in dopolnitvah Odloka o ustanovitvi zavoda kot lokalne turistične 

organizacije Občine Cerkno – druga obravnava 

 

Gregor Novaković je v nadaljevanju predstavil odlok ter upoštevane spremembe. Povedal je tudi, da 

je preveril pri ICRI glede članstva v svetu zavoda, ki so leta 2016 podali odstopno izjavo.  

Jurij Kavčič je podal vsebinski predlog in sicer, da se zmanjša število članov v svetu zavoda, naj bi se 

proporcionalno zmanjšalo število članov. 

Urška Lahajnar Ubajiogu je glede 14.člena odloka, kjer so določena sredstva zavoda dejala, da je 

bila že na prejšnji seji mnenja, da je prav, da se v tem členu obdrži alinejo proračunska sredstva 

občine. Poleg sredstev iz naslova koncesijskih dajatev za prirejanje iger na srečo dodalo še sredstva 

turistične takse in proračunska sredstva občine. V letošnjih prihodkih je to v višini 270.000 €, ki bodo 

avtomatsko namenjena zavodu. Bila je mnenja, da se v tem členu pusti besedilo, proračunska sredstva 

občine, ker to pokriva obe postavki. Dejala, je da pogreša čistopis in kar je dokument, ki je danes v 

obravnavi, se z njim ne strinja. Zadnja alineja tega člena so tudi darila in dotacije ter vprašala, ali so 

mišljene dotacije ali donacije, ker gre za razliko. Vprašala je še, če je definirano, koliko je trajanje 

mandatov članov sveta. 

Župan Gašper Uršič je dejal, da je bolj prav tako, ko je trenutno zapisano.  

Jurij Kavčič je dejal, da se je že v preteklosti vedno govorilo o delu sredstev.  

Gregor Novaković je dejal, da je trajanje članov sveta štiri leta. Pojasnil je, da bodo dobili čistopis na 

naslednji seji. 

Urška Lahajnar Ubajiogu je dejala, da bodo potemtakem potrdili dokument, preden dobijo čistopis. 

Marko Čadež je dejal, da se strinja z ga. Lahajnar, glede sredstev. Zmotilo ga je tudi glede števila 

članov sveta zavoda in njegove sklepčnosti. 

Jurij Kavčič je dejal, da je bolj problematična sama udeležba na sejah sveta zavoda.  

Marko Čadež je dejal, da ga je zmotil tudi 13. člen odloka. Prav tako, ni popravljeno oz. usklajeno 

število članov v nekaterih delih odloka. 

Stanko Močnik je dejal, da je potrebno uskladiti tudi še vse ostale akte, med drugim tudi 

sistemizacijo. Pričakoval je čistopis današnjega akta.  

Gregor Novaković je dejal, da je bilo pred njegovim prihodom rečeno, da želijo postati vodilna 

destinacija Slovenskega turizma in sicer iz razloga, da se bodo lahko prijavljali na različne javne 

razpise. Pred njegovim prihodom LTO Laufar iz razpisov ni prejel niti enega centa. V zadnjih dveh 

letih so preko javnih razpisov prejeli skupno 140.000 €, kar pa je letni proračun LTO-ja. Se pa količina 

dela povečuje in kader je potreben.  

Stanko Močnik je vprašal, kakšen je nadaljnji plan glede zaposlitev. 

Gregor Novaković je dejal, da je aktualni plan zaposlenih enak, kot je trenutno. Če pa bi proračun 

dopuščal, bi gotovo zaposlil še kakega. 
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Župan Gašper Uršič je predlagal glasovanje k točki dnevnega reda. 

 

Sprejet je bil SKLEP: 

Občinski svet Občine Cerkno ni potrdil Odloka o spremembah in dopolnitvah Odloka o 

ustanovitvi zavoda kot lokalne turistične organizacije Občine Cerkno – druga obravnava. 

 

    (6 glasov ZA, 6 glasov PROTI) 

 

Ad 5.:  Volitve elektorja – predstavnika v volilno telo za volitve člana Državnega sveta in 

kandidata za člana Državnega sveta 

 

Župan Gašper Uršič je v nadaljevanju pojasnil potek glasovanja za volitve elektorja v volilno telo za 

volitve člana Državnega sveta, ki bodo potekala po pravilih iz leta 1997. 

Antonija Dakskobler je v nadaljevanju podala poročilo KVIAZ-a ter dejala, da so do 3.10. prejeli en 

predlog za člana državnega sveta in dva predloga za elektorja. Sprejeli so sklep, da se za elektorja 

predlagata Marko Čadež in Jurij Kavčič. Kot kandidata za člana Državnega sveta pa Bojan Režun, 

Lapajnetova ulica 1a, Idrija.  

Bojan Režun je se je v nadaljevanju na kratko predstavil ter dejal, da Državni svet predstavljajo 

predstavniki lokalnih skupnosti in do sedaj je že bil član državnega sveta. Trenutno je stanje tako, da je 

naše območje ostalo brez predstavnika in se je zato odločil za ponovno kandidaturo. Dejal je, da v 

kolikor bo izbran, bo nadaljeval svoje delo, ki ga je na kratko predstavil tudi v priloženem gradivu.  

Stanko Močnik je vprašal, koliko je bilo pobud iz naše lokalne skupnosti.  

Bojan Režun je dejal, da so bile pobude na okolju in prostoru, povabili so ministra, glede cestnih 

povezav ter pobude glede šolstva in zdravstva.  

 

Župan Gašper Uršič je predlagal 3 člane volilne komisije in sicer Urška Lahajnar Ubajiogu - 

predsednica, Andraž Drešček in Silvo Silvo Jeram, kot člana. 

 

a. Volitve elektorja 

Vseh oddanih glasovnic: 12 

Veljavnih glasovnic: 12 

Prejeti glasovi:  

Kavčič Jurij – 6 glasov 

Čadež Marko – 6 glasov 

 

Ugotovitveni sklep: Volilna komisija je po štetju oddanih glasovnic ugotovila, da je vseh dvanajst 

glasovnic veljavnih. Kandidata g. Čadež in g. Kavčič sta prejela vsak po šest (6) glasov, zato se glede 

na 9. člen Pravil za izvolitev predstavnika v volilno telo za volitve člana državnega sveta ter za 

določitev kandidata za člana državnega sveta naknadno opravi še žreb. 

 

b.  Volitve kandidata za člana državnega sveta 

Vseh oddanih glasovnic: 12 

Veljavnih glasovnic: 7 

Prejeti glasovi: 

Režun Bojan: 7 glasov 

 

Ugotovitveni sklep: Volilna komisija po štetju oddanih glasov ugotavlja, da je izmed dvanajstih (12) 

oddanih glasovnic sedem (7) veljavnih, z obkroženo številko pred imenom kandidata, ostalih pet pa je 

neobkroženih oz. volje glasovalca ni mogoče nedvoumno razbrati 

Kandidat za člana Državnega sveta je od prisotnih članov sveta prejel sedem (7) glasov podpore. 
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c.  Naknadno žrebanje kandidatov za elektorje: 

Potek: Kandidata iz glasovalne skrinje izžrebata vsak svoj list. Na listih sta navedeni dve različni 

števili, kandidat, ki izbere list z višjo številko, je imenovan za elektorja.  

Žrebanje se opravi v sejni sobi ob prisotnosti  svetnikov, volilne komisije in ostalih prisotnih. 

Kandidata izvlečeta vsak svoj list, tistega z višjo vrednostjo števila je izbral g. Marko Čadež. 

 

Ugotovitveni sklep: Po opravljenem žrebanju volilna komisija ugotavlja, da je za elektorja pri 

volitvah v Državni svet izvoljen g. Marko Čadež. 

 

Župan Gašper Uršič je predlagal glasovanje k točki dnevnega reda. 

 

Sprejet je bil SKLEP 1 in 2: 

Občinski svet je potrdil, da se za predstavnika v volilno telo za volitve člana Državnega sveta 

imenuje Marko Čadež, kot kandidat za člana Državnega sveta pa Bojan Režun. 

 

                             (12 glasov ZA) 

 

Ad 6.:   Spremembe in dopolnitve Pravil za izvolitev predstavnikov v volilno telo za volitve člana 

Državnega sveta ter za določitev kandidata za člana Državnega sveta 

 

Župan Gašper Uršič je v nadaljevanju na kratko predstavil točko dnevnega reda. 

 

Župan Gašper Uršič je predlagal glasovanje. 

 

Občinski svet je potrdil Spremembe in dopolnitve Pravil za izvolitev predstavnikov v volilno telo 

za volitve člana Državnega sveta ter za določitev kandidata za člana Državnega sveta. 

                              (12 glasov ZA) 

 

Ad 7.: Pobude in vprašanja občinskih svetnikov 

 

Antonija Dakskobler je v nadaljevanju dejala, da je prišla pobuda iz Mostanije in sicer, da se je tam 

pojavila ambrozija. Vprašala je glede ceste čez Kladje ter pločnikom na Gorenjski cesti. 

Župan Gašper Uršič je dejal, da glede pločnika potekajo odkupi zemljišč ter projektiranja.  

Antonija Dakskobler je vprašala glede situacije pri Franji, če se stvari kaj premikajo.  

Župan Gašper Uršič je dejal, da objekt trenutno ni primeren za oddajo v najem. Je pa vloženo 

gradbeno dovoljenje.  

Antonija Dakskobler je vprašala še glede zdravstvene postaje ter če kaj razmišljajo o starejših.  

Župan Gašper Uršič je dejal, da je dnevni center mišljen v okviru nove zdravstvene postaje. Glede 

same zdravstvene postaje pa se še vedno zatika pri dovoljenjih v okviru vodnega pasu.  

Antonija Dakskobler je kako je s pridobitvijo zemljišča za dom starejših.  

Župan Gašper Uršič je dejal, da občina išče zemljišča, vendar jih občani trenutno ne prodajajo.  

Jurij Kavčič je dejal, da je bila v preteklosti narejena idejna zasnova doma. 

Silvo Jeram je vprašal glede heliodroma. 

Župan Gašper Uršič je dejal, da se čaka mnenje upravne enote glede gradbenega dovoljenja, če bo 

potrebno ali ne.   

Marko Čadež je vprašala glede telefonije in glede belih lis. 

Župan Gašper Uršič je pojasnil, da so na vezi s Tritelom in oni poizkušajo izrisati omrežje. Določeno 

imajo tudi časovnico, ki se je morajo držati. 
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Marko Čadež je glede Tritela je predlagal, da se vzpostavi tudi stik s krajevnimi skupnostmi.  

Mojca Mavri je vprašala glede delovanja nadzornega odbora.  

Župan Gašper Uršič je dejal, da je nadzorni odbor samostojni organ in kolikor mu je znano pripravlja 

končna poročila.  

Mojca Mavri je vprašala kakšna so stanja na vodovodih tam kjer so bila pereča vprašanja. 

Župan Gašper Uršič je dejal, da je v naslednjem tednu predviden sestanek z odvetnikom.  

 

 

Župan Gašper Uršič je se je na koncu zahvalil za sodelovanje in sejo zaključil ob 19.36 uri. 

 

 

            Zapisala:                                                                                                    Župan: 

          Katja Lapanja                                                                                         Gašper Uršič 

 

  

 


